

Title (en)

Packaging unit consisting of containers and a supporting frame.

Title (de)

Gebinde bestehend aus Behältern und Tragrahmen.

Title (fr)

Ensemble d'emballage constitué par des réceptacles et un châssis de support.

Publication

EP 0400400 A2 19901205 (DE)

Application

EP 90109289 A 19900516

Priority

- DE 3918047 A 19890602
- DE 3920618 A 19890623

Abstract (en)

In a packaging unit (1) having containers (2) and a supporting frame (3), the packaging unit is constructed in a simple, space-saving and cost-effective manner in that the supporting frame has a plate (7) which has a plurality of cutouts intended for holding the containers (2) and a carrying handle (8) connected to the plate (7), and in that the containers (2) have means which hold them in the cutouts with spacing from the container bottom (9). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Behälter (2) und einem Tragrahmen (3) aufweisenden Gebinde (1) wird dieses dadurch einfach, platzsparend und kostengünstig ausgebildet, daß der Tragrahmen (3) eine Platte (7) aufweist, die mehrere zur Halterung der Behälter (2) bestimmte Aussparungen und einen mit der Platte (7) verbundenen Tragegriff (8) aufweist, und daß die Behälter (2) Mittel aufweisen, die diese in einem Abstand vom Behälterboden (9) in den Aussparungen halten.

IPC 1-7

B65D 71/40

IPC 8 full level

B65D 71/50 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 71/50 (2013.01)

Cited by

US5378729A; US5654301A; WO2004094246A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0400400 A2 19901205; EP 0400400 A3 19910410; DE 3920618 A1 19910221

DOCDB simple family (application)

EP 90109289 A 19900516; DE 3920618 A 19890623